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Protokoll styrelsemöte Skogsbo Fiber Ekonomisk förening 12 april 2015 
 
Närvarande: Tomas Svedberg, Lasse Eriksson, Kent Ahlenius, Stefan Olivesten, Helena 
Lundvik, Fredrik Spennare, Magnus Engholm 
 
 

1. Mötets öppnande 
Tomas öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.   
  

2. Genomgång av föregående mötens protokoll 
Gjordes inte pga att protokollet inte fanns tillgängligt eftersom nätverket var ur funktion. 
 

3. Rapporter 
Kommande fiberprojekt:  

 Rutbo 4 har startat med grävning 

 Älvan i Skogsbo startar med grävning 20/4 2015 

 Gubbmossen startar med grävning 27/4 2015 
 

4. Årsstämman 
Arvoden till styrelsemedlemmar och revisor: 
Styrelsens förslag är oförändrade arvoden för 2015. Se bil.1. 
 
Årsavgifter och andra avgifter: 
Styrelsens förslag är oförändrade medlems- och serviceavgifter och en höjning av  
TV-avgiften med 15 kronor beroende på det omförhandlade avtalet med Sappa. 
 
Revisor:  
Kia Eriksson avgår som revisor och förslag till ny revisor är Fredrik Oscarsson 
 
Valberedning: 
Styrelsens förslag är som tidigare, Distriktsansvariga med Kent Ahlenius som 
sammankallande. 
 

5. Övriga frågor 
 
1. Problem med digitalboxar: 
Viktigt att de som har problem kontaktar Sappa för att rapportera och få hjälp med problemet. 
Distriktsansvariga ombesörjer att alla i respektive distrikt får information om nödvändigheten 
av att kontakta Sappa vid TV-relaterade problem. 
 
Om problem kvarstår kan föreningen förorda tekniker som gör hembesök för att åtgärda 
problemet. 
 
Föreningen eller tjänsteleverantören står för servicekostnader fram till mediaboxen 
(överlämningspunkt) medan fastighetsägaren får stå för servicekostander som beror på 
dennes utrusning och/eller antennät i fastigheten. 
  



 

 
2. Digitalboxar/TV moduler från SFEF: 
Det är fortfarande 10 digitalboxar som inte hämtats ut. 

 2 vill inte ha någon box/modul 

 2 tar Tomas ansvar för att förmedla 

 6 har beställt men inte hämtat ut 
 
 

 
6. Mötet avslutas 
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